

POLICY STATEMENT 601

DIRECTIVE 601

| | | | |
|------------------|----------------------------------|----------------------|-----------------------------------|
| SUBJECT | Senior Matriculation | OBJET | Immatriculation supérieure |
| EFFECTIVE | February 24, 1971 | PRISE D'EFFET | 24 février 1971 |
| REVISED | <i>June 1994</i> | RÉVISÉE | <i>Juin 1994</i> |
| AUTHORITY | Section 4 - Regulation 84-192 | AUTORITÉ | Article 4 – Règlement 84-192 |
| PAGE | 1 of 1 | PAGE | 1 de 1 |

PURPOSE

This policy aims to clarify the provisions of section 4 of Regulation 84-192 with respect to Senior Matriculation subject credits from Ontario and Commonwealth countries.

POLICY

I. Ontario

After January 1, 1971, advanced credits granted for Senior Matriculation subjects are no longer accepted on teacher certification, except that such credits granted by a New Brunswick university prior to that date shall be accepted.

II. Commonwealth Countries

Level 'A' courses from Great Britain and other Commonwealth countries are not considered post-secondary training for purposes of teacher certification as they are considered equivalent to senior matriculation and a requirement for admission to a post-secondary degree programme.

BUT

La présente directive vise à préciser les dispositions de l'article 4 du Règlement 84-192 en ce qui concerne les crédits de cours du niveau de l'immatriculation supérieure de l'Ontario et des pays du Commonwealth.

PRINCIPE

I. Ontario

À compter du 1^{er} janvier 1971, les crédits de cours du niveau de l'immatriculation supérieure ne sont plus acceptés pour fins de certification des maîtres sauf ceux qui ont été accordés par une université du Nouveau-Brunswick avant cette date.

II. Pays du Commonwealth

On ne considère pas les cours de niveau "A" de Grande-Bretagne et d'autres pays du Commonwealth comme équivalents à une formation postsecondaire pour fins de certification des enseignants car ils sont jugés équivalents à des cours du niveau de l'immatriculation supérieure et exigés pour fins d'admission à un programme du postsecondaire.

ORIGINAL SIGNED BY
ORIGINALE SIGNÉE PAR

MINISTER - MINISTRE